

1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 13 14 15 16 17 18 19 20 21 22 23 24 25 26 27 28 29 30 31 32 33 34 35 36 37 38 39 40 41 42 43 44 45 46 47 48 49 50 51 52 53 54 55 56 57 58 59 60 61 62 63 64 65 66 67 68 69 70 71 72 73 74 75 76 77 78 79 80 81 82 83 84 85 86 87 88 89 90 91 92 93 94 95 96 97 98 99 100

مصمم القبعات الصلبة الملحقات المتوفرة:

- 1) أدى ضوء AA / AAA كشافات LED: خوذة السلامة مع ضوء
- 2) faceshield: خوذة سلامة مع حماية الأذن وشبكة

إضافية سائد الأذن الناعمة توفر لك أقصى قدر من The ABS material تتكون القشرة دائمة لقاء أذن من تأثير ارتفاع مقاومة السمع مناسبة بالنسبة للأشخاص الذين يعملون في أماكن العمل صاخبة عالية protection.It الختم، الراحة والكامل

3) خوذة السلامة مع واقى من البلاستيك:

- على رأس خوذة وموقف أسفل في العمل-UP: يتم تركيب نظام قناع جديد من البولي ويسمح موقفين -
- البناء البولي يزيل الأكسدة وفقدان مسامير تصاعد التقليدية -
- توسيع نطاق الحماية وجها السطح -
- مجهزة فيلم وقائية لإزالتها قبل الاستخدام -
- ومكافحة الضباب، ومكافحة خدش، CE EN166 شهادة -

صور من التفصيل وخوذة واقية:



HELMETS

AU-M02

Safety helmet | 375g | EN 397 | ANSI

Safety helmet is well ventilated with PP shell and 4 point webbing suspension system. The helmet comes with 4 clips carrying external headlamps, a new Up-N-Down size adjustment system with a central ratchet wheel and two lateral finger push winglets for an ultimate fit. ATTENTION: as a polypropylene material, it is a MOQ requirement to custom your own color, however, there is nine fashion color available for you.

WHITE
RED
YELLOW
ORANGE
GREEN
BLUE
BLACK
GREY
PINK



Safety helmet

Work at height | electrician | intakes

The helmet comes with ten air intakes which provide efficient cooling and ventilation. The air intakes on the outer shell is equipped with protective aluminum anti-intrusion grille that prevents entry of debris into the helmet. If for electrician who want to have an insulation protection function, the material of intakes could be changed into nylon.

Intakes material:
Aluminum
Nylon

Helmet specification

Norm: EN 397
Outer shell: PP, Polypropylene
Size: universal 51-62cm headform
Weight: (without ear defenders or visor):375g
Attachment of headlamps: nylon clips
Color: white/red/yellow/orange/green/blue/black/grey/pink

قذيفة و يأتي مع 4 نقاط تعليق حزام نظام. خوذة يأتي مع 4 لقطات تحمل PP لدينا أعلى بيع خوذة السلامة تهوية جيدة مع أسفل نظام تسوية الحجم مع عجلة اسئلة المركزية واثنين الجانبي إصبع دفع-N-المصايح الأمامية الخارجية، جديدة يصل، تسعة اللون لاختيارك: أبيض، أحمرالجنيحات لتناسب في نهاية المطاف. قدمنا وردي. خوذة يأتي مع مآخذ عشرة الهواء التي تزود كفاءة التبريد و تهوية. وقد تم، GREY، البرتقالي، أخضر، أزرق، أسود، YELLOW تجهيز مآخذ الهواء على الغلاف الخارجي مع واقية الألومنيوم المضادة-مصبغة التنسلل الذي يمنع دخول الحطام في خوذة. إذا ل كهربائي الذين يريدون الحصول على وظيفة حماية العزل، والمواد من يمكن تغيير مآخذ في النايلون

Comfortable fit with various heads



VERY GOOD!!



QUICK-RELEASE RATCHET ADJUSTER

New and proprietary Up-N-Down size adjustment system provides the most precise and comfortable fit.

Helmet Shape 101



European Headform
An Oval shaped helmet is designed for a rider's head with a dimension which is considerably fit for Europeans.

Generic headform
A generic headform helmet is designed for a rider's head with a dimension which is slightly longer front-to-back than its side-to-side measurement.

Asian headform
A Round shaped helmet is designed for a rider's head with a dimension which is condierably fit for Asians.

مريحة تناسب مع مختلف رؤساء:

أسفل نظام تعديل حجم الجديدة وتناسب معظم دقيقة ومريحة-N-الإفراج السريع الضابط اسئلة، توفر الملكية حتى

Area of application safety helmets



Power generation



Iron tower



BTS station



Coal mining



Work at height



Petrochemical refining



Offshore oil and gas



Plumber



Cable car maintenance



Mobile plant maintenance



Aircraft Maintenance



Pulp&paper



Civil infrastructure



Sea rescue



Roof Cleaning



Hiking

مجال خوذات السلامة تطبيق:

استخراج الفحم، عمل في أوج، البتروكيماويات تنقية والنفط والغاز البحرية، سبائك، صيانة، BTS، توليد الطاقة، حديد برج، محطة التلفريك، محطة المحمول صيانة، صيانة الطائرات، اللب وأمبير؛ ورقة، البنية التحتية المدنية، بحر إنقاذ، تنظيف السطح، التنزه

الاكسسوارات خوذة المتاحة:

1) كشافات ضوء الصمام LED: خوذة السلامة مع ضوء

2) وقاء أذن عزل الصوت جيد، ووقاء الوجه شبكة الحديد: faceshield خوذة سلامة مع حماية الأذن وشبكة

3) خوذة السلامة مع واقى من البلاستيك مجموعة متوافق مع دينا قناع خاص وقاء أذن: قناع البلاستيك مع العين حماية، ووقاء، أذن عزل الصوت جيد



Accessories



EARMUFF

The durable shell of earmuff is made out of high impact resistant ABS material. The extra soft ear cushions provide you maximum seal, comfort and complete hearing protection. It is suitable for people who work in the high noisy workplace.



Conform to the standard :
CE EN 352-3:2002.
 Certified by:
INSPEC **CE** 0194



FACE SHIELD

this face shield is fitted for safety helmets, and it is widely used in cutting, grinding, building and mechanical industry. the raw material with UV protection is imported from Bayer Company of Germany. 1mm and 1.5mm thickness is available for you.



Conform to the standard :
 ANSI Z87.1-2003
 CSA Z94.3-07
CE EN 166:2002-04
 Certified by:
 UL **CE** 0194



FACE SHIELD

Iron mesh face shield provides great protection for head, face and hearing. Easy to install or install.



Conform to the standard :
CE EN 1731:2006F
 ANSI Z87.1-2003
 Certified by:
 UL **INSPEC** **CE** 0194

وقاء أذن:

وسائد الأذن الناعمة إضافية توفر لك أقصى قدر من ABS. تتكون القشرة دائمة لقاء أذن من تأثير ارتفاع مقاومة المواد الختم، الراحة والحماية جلسة كاملة. وهي مناسبة بالنسبة للأشخاص الذين يعملون في أماكن العمل صاخبة عالية.

وقاء الوجه:

تم تجهيز وجهه درعا لخوذات السلامة، و يستخدم على نطاق واسع في عدة قطاعات، طحن، بناء والصناعة الميكانيكية. المواد هو متاح لك 1mm الخام مع يتم استيراد حماية للأشعة فوق البنفسجية من شركة باير من ألمانيا. 1 مم وسمك 1.5

وقاء الوجه:

الحديد شبكة درع الوجه يوفر حماية كبيرة للرئيس، الوجه والسمع. من السهل تركيب أو تثبيت.



New visor arrives !

Hello, my dear friends, our visor is coming finally after our half years development ! come and have it. i believe you will be surprised when you get it, go go go !

ANTI - FOG
ANTI - SCRATCH



Two colors:
smoke, clear





MODEL : 3A



Lighting performance

Light source	Lighting modes	Brightness	Intensity	Distance	Burn time
white	High	168 lm for 30 h	4270 cd	110 m for 30 h	30 h
	Mid	78 lm for 55 h	1970 cd	65 m for 55 h	55 h
	Low	11 lm for 120 h	310 cd	9 m for 120 h	120 h
	S.O.S	17 lm	n/a	n/a	n/a
red	High	n/a	n/a	8 m for 80 h	80 h
	Strobe	n/a	n/a	n/a	n/a

***All above data tested for 100% real & accuracy



MODEL : 1A



Lighting performance

Light source	Lighting modes	Brightness	Intensity	Distance	Burn time
white	High	100 lm for 8 h	850 cd	95 m for 8 h	8 h
	Mid	40 lm for 13 h	280 cd	45 m for 13 h	13 h
	Low	6 lm for 38 h	55 cd	6 m for 38 h	38 h
	S.O.S	10 lm for 80 h	n/a	n/a	80 h
red	High	4 lm	n/a	5 m for 18 h	18 h
	Strobe	n/a	n/a	n/a	40 h

***All above data tested for 100% real & accuracy



CAVING

Battery Replacement MODEL : 3A

Step 1 Undone the plastic button on the light head



Step 3 Note the "+" and "-" of battery



Step 5 Put the battery as the picture shown



Step 2 Open the battery case as picture shown



Step 4 3 AAA dry battery or rechargeable battery



Step 6 Fasten battery case



Battery Replacement MODEL : 1A

Step 1 Undone the plastic button on the light head



Step 3 Note the "+" and "-" of battery



Step 5 Put the battery as the picture shown



Step 2 Open the battery case as picture shown



Step 4 1 AA dry battery or rechargeable battery



Step 6 Fasten battery case



علم محيط الرأس من أفضل تسلق الجبال خوذة:

Headform الأوروي:

تم تصميم البيضاوي على شكل خوذة للرأس المتسابق مع البعد الذي يصلح كبير بالنسبة للأوروبيين.

عام: ج headform

العامة لرأس المتسابق مع البعد الذي هو أطول قليلا، من الأمام إلى الخلف من على قياس جنبا إلى headform تم تصميم خوذة جنب.

الآسيوية headform:

تناسب للآسيويين condierably تم تصميم جولة خوذة على شكل لرأس المتسابق مع البعد الذي هو

Helmet Shape 101



European Headform

An Oval shaped helmet is designed for a rider's head with a dimension which is considerably fit for Europeans.

Generic headform

A generic headform helmet is designed for a rider's head with a dimension which is slightly longer front-to-back than its side-to-side measurement.

Asian headform

A Round shaped helmet is designed for a rider's head with a dimension which is condierably fit for Asians.

شهادة:

ولدينا مختبر الخاصة بنا للتأكد من كل منتج لدينا، CE وخطابات براءات الاختراع والوثائق، ISO9001 وفيما يلي شهادة لدينا: لدينا يمكن أن تلي متطلبات الاختبار

CERTIFICATE



عملية الإنتاج خودة كما هو البلست

التي كتبها EPS الشاشة الحربية → أجهزة الكمبيوتر والأدوات نفطة → صناعة الكمبيوتر نفطة → تقليم ثقب محفور → المواد الخام في قالب الأدوات → خودة في العفن ورشة عمل → في قالب آلات → في قالب الأدوات → في العفن المنتجة EPS → كثافة مختلفة للعملية → أنصاف في قالب خودة → فحص الشهادات والمؤهلات العالمية → خودة طحن → إنتاج الحشو الداخلي → ورشة عمل حقن البلاستيك → نظام التجميع → داخل الوسم → حزم → مستودع → العدادات المثبتة